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I N T E R P E L A C J A

W sprawie rozmieszczenia punktów Hop&go dla wynajmowanych e-hulajnóg

Ekologiczne formy komunikacji powinny być priorytetem naszego miasta. Takim
rozwiązaniem są elektryczne hulajnogi wprowadzone jako „zielona” komunikacja. Prosty sposób
wynajmu, dostępność i łatwość przemieszczania się stanowi dobrą, ekologiczną alternatywę dla
samochodów. Jednakże nieprawidłowe parkowanie wynajmowanych e-hulajnóg pozostawał
problemem przez wiele miesięcy. Pozostawione hulajnogi stanowiły zagrożenie dla dzieci, osób
niedowidzących oraz starszych.

Jako rozwiązanie dla powyższych problemów utworzono punkty mikromobilności. W
większości punkty pokrywają się ze stacjami i punktami zwrotu Rowerów Miejskich oraz w
miejscach wskazanych przez operatora hulajnóg.

Zdaniem radnych Osiedla Jeżyce należałoby sprawdzić cześć ze wskazanych lokalizacji.
Dochodzi bowiem do blokowania i zasłaniania śmietników czy parkometrów. Niektóre ze stacji
położone są blisko okien. Hulajnogi sygnałem alarmują nieprawidłowe użycie, przeszkadzając
mieszkańcom, szczególnie w godzinach nocnych. Jak wynika z relacji mieszkańców dotyczy to osób
z niepełnosprawnością, które są szczególnie wrażliwe na nocne hałasy.

Jako przykład przedstawiam stacje, które wymagają zmiany lokalizacji u zbiegu ulic:

1. Wawrzyniaka/Szamarzewskiego
2. Wąskiej/Poznańskiej
3. Janickiego/Dąbrowskiego
4. Ul. Mickiewicza przy przychodni (w szczególności gdy krzaki się rozrastają

W załączeniu zdjęcia.

W związku z powyższym proszę o zmianę lokalizacji stacji.
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